
  

 

 Referat bestyrelsesmøde. 

Mandag den 13. august kl. 17.00 – 19.00. Vi holder mødet på Hjørring UngdomsCenter, Norgesvej 6. 

 

1. Velkommen til bestyrelsesarbejdet i HjørringSkolen. 

Introduktion til organisationen Hjørringskolen. Præsentation af arbejdet i bestyrelsen.  

 

Der blev orienteret om bestyrelsens arbejde. Der skal undersøges dato for fællesmøde 

mellem bestyrelse og politikere. 

 

Styrelsesvedtægt for folkeskoleområdet i Hjørring Kommune og Forretningsorden for 

HjørringSkolen er vedlagt som bilag. 

 

2. Valg af formand og næstformand. 

Formand: 

Sarah Høngaard 

 

Næstformand: 

Karoline Jensen 

 

 

3. Udarbejdelse af overordnet arbejdsplan for HjørringSkolens bestyrelse. 

Udkast til arbejdsplan er vedlagt som bilag. 

 

Anni udleverede forslag til bestyrelsens arbejdsplan.  

Claus anførte vigtigheden af at bestyrelsen har opmærksomhed på de igangværende 

kommunale budgetforhandlinger.  

Den nye lokalaftale for lærerne – betydningen hos os fra 1. januar 2019. Drøftelser omkring 

skoledagens længde kan i den forbindelse dagsordenssættes igen. 

 

Bestyrelsen besluttede at temaet: Understøttende undervisning og SFO er de temaer som 

daglig leder belyser når bestyrelsen besøger de enkelte afdelinger. 

 

Den reviderede plan for bestyrelsen 2018 – 2019 er vedlagt referatet. 

 

 

 



  

4. Forslag til bestyrelsens mødeplan for skoleåret 2018/2019 

 

Den endelige mødeplan: 

Mandag den 13. august. Hjørring UngdomsCenter, Norgesvej 6 

Mandag den 1. oktober K. klasserne Højene 

Tirsdag den 27. november ADHD Bagterp 

Torsdag den 17. januar OK afdelingen Muldbjerg 

Mandag den 4. marts STL klasserne Lundergård 

Onsdag den 24. april Hjørring UngdomsCenter Norgesvej 6 

Tirsdag den 4. juni  ADHD afdelingen Bagterp 

 

Alle møder starter kl. 17.00 og slutter kl. 19.00 

Det konkrete mødetidspunkt skal drøftes ved kommende møde.  

 

5. Velkommen tilbage efter sommerferien – kort indblik i hvordan vi har fået skoleåret 

startet i de enkelte afdelinger. 

- Elevtal 

- Personale 

- Årets uddannelses/kursusaktivitet.  

- Interne Vidensdelingskurser for alle medarbejdere i HjørringSkolen.  

 

 

Punktet er til orientering og drøftelse. 

Annie Jellesmark gennemgik det økonomiske materiale der ligger til grund for den samlede 

økonomi samt de enkelte afdelingers økonomi. 

 

Der er lavet en uddannelsesplan hvor fokus bliver på CO teaching. AULA implementeres 

erstatning for INTRA. Her er 5 medarbejdere udpeget som superbrugere. Der planlægges 

internat i 2019. Der er 2 fælles personalemøder. I 2020 er Dorthe Birkmose inviteret til 

foredrag i arbejdsmiljø. Kasper Lorentzen kommer i OK afdelingen til uddannelse i 

”Prøvehandlinger”.  

 

6. Økonomi: Andet kvartals regnskab og budgetopfølgning 

Bestyrelsen har besluttet at regnskab og budgetopfølgning forelægges bestyrelsen til 

orientering på alle møder. 

Administrativ leder Annie Jellesmark deltager i behandling af punktet. 

 

Annie Jellesmark gennemgik økonomien. 

 



  

7. Udarbejdelse Af høringssvar vedrørende forslag til oprettelse af morgentilbud i 

skolefritidsordninger (SFO) til 4. klasse elever i Hjørring Kommune. 

Høringsbrev vedlagt som bilag. 

 

Bestyrelsen tilslutter sig det indkomne forslag. Samtidig ønsker bestyrelsen at få belyst 

muligheden for, at forældre i HjørringSkolen også kan vælge morgen SFO, og ikke som nu 

hvor der kun er mulighed for en samlet pakke. 

  

8. Udarbejdelse af høringssvar omkring de nye skolepolitiske mål. 

Høringsmateriale vedlagt som bilag. 

 

Materialet gennemgået. Der roses for den inddragende proces i forbindelse med 

udarbejdelsen af de nye mål. 

 

9. Orientering om ”nødplan for bestyrelser der ikke er fuldtallige, men tiltræder 1. august 

2018. 

HjørringSkolens bestyrelse er ikke fuldtallig, idet vi mangler 4 forældrerepræsentanter. Det 

betyder at vi skal have afholdt et suppleringsvalg. 

 

Ledermødet tager spørgsmålet op på kommende møde. Der skal aftales en 

formidlingsstrategi som kan sikre en fuldtallig bestyrelse. 

Valgmøde 17. september inden bestyrelsesmøde. 

 

Drøftelse af hvordan vi skal gennemføre det. 

 

10. Orientering 

 Elever 

 Bestyrelse 

 Ledelsen 

 

Der skal arbejdes på at få elever med som repræsentanter i bestyrelsesarbejdet. 

Eventuelt skal der arbejdes på en form, hvor dagsorden bliver mere 

”ungdomsrettet”. Lade eleverne være med fra start. 

 

11. EVT: 

 

Når skolebestyrelsen korresponderer på mail er det vigtigt at der svares så man kan se alles 

svar. 



  

 

  

 

Punkter til kommende møde: 

Anni undersøger sagen omkring parkeringsproblemer ved Muldbjerg igen. 

 

 

Referent 

Steen Rubæk 

 

 

Bestyrelsens Underskrift. 

 


